



香港學界體育聯會

THE HONG KONG SCHOOLS SPORTS FEDERATION

香港九龍何文田迦密村街七號地下及二樓 G/F & 1/F, 7 Carmel Village Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong. Website: www.hkssf.org.hk

Head Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssf@hkssf.org.hk

HK Island & Kln Office

Room 203
Tel: 2711 9182 Fax: 2761 9808
E-mail: hkssrc@hkssf.org.hk
hikps@hkssf.org.hk

External Office

Room 201
Tel: 2768 8212 Fax: 2768 4525
E-mail: external@hkssf.org.hk

N. T. Office

Room 102
Tel: 2711 2823 Fax: 2761 4821
E-mail: nts@hkssf.org.hk
ntpsac@hkssf.org.hk

2020 – 2021 年度小學學界體育比賽

繼 3 月 31 日發出有關小學餘下比賽安排之通告後，由於至今仍未恢復全校面授課堂，按小學體育理事會的議決，本年度小學精英羽毛球及乒乓球比賽確定取消並不作補賽。

此外，有關全港小學校際網球比賽，則擬定 6 月 20 日至 7 月 6 日期間舉行，報名及比賽詳情待 5 月下旬再行公布。

如有任何查詢，請致電 2711 9182 (港九地域) 或 2711 2823 (新界地域) 與本會職員聯絡。

此致

各小學會員學校校長 及 體育科主任

香港學界體育聯會 謹啟

日期：二零二一年四月十九日

To: Principal and P.E. Panel of all member primary schools

2020 – 2021 Primary Schools Sports Competitions

Further to our circular dated 31 March on remaining competition arrangements and following the decision of the Primary School Sports Council, as whole-school face to face classes have yet to resume, this season's Jing Ying Badminton and Table Tennis Tournaments (Primary Schools) are confirmed to be cancelled and not rescheduled.

Meanwhile, the All Hong Kong Inter-Primary Schools Tennis Competition is tentatively scheduled to be held between 20 June and 6 July, details of application and further information on the competition will be announced in late May.

Should there be any enquiries, please contact the Secretariat at 2711 9182 (Hong Kong Island & Kowloon) or 2711 2823 (New Territories).

The Hong Kong Schools Sports Federation

Date: 19 April 2021